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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

Saga Westerkull öppnar mötet 17:18

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

Saga Westerkull fr̊agar sektionsmötet om det är mötets åsikt att förklara mötets utlysande
enligt stadgar. Beslut:

Att förklara mötet behörigt upplyst.

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

Victor Rasmusson läser upp föreg̊aende mötesprotokoll.

Beslut:

Att lägga föreg̊aende mötesprotokoll till handlingarna.

c) Fastställande av dagordning

Saga Westerkull föresl̊ar att lägga inval av TGE ovanför SNE i dagordningen.

Saga Westerkull förklarar att enligt otydligheter i stadgar ås har det legat icke-korrekt
information p̊a anslagstavlan, gällande nomineringar till sektionsposter. Saga Westerkull
har kontaktat k̊arens inspektor, och har kommit fram till att man kan självnominera p̊a
alla poster. Om man självnominerar sig till kassör eller post med ekonomiskt ansvar s̊a
m̊aste man ha en valberedningsintervju.

Saga Westerkull säger att det räcker att en person bordlägger nomineringen s̊a är den inte
längre giltlig.

Saga Westerkull

Fr̊agor

Adrian Wireklint fr̊agar vem den nominerade.

Christoffer Johansson presenterar sig själv.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare
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Hugo Sahlin fr̊agar om det räcker att en person bordlägger eller m̊aste hela mötet göra det.

Saga Westerkull säger att det räcker med en person.

Beslut:

Att godkänna den reviderade kallelsen över den gamla, att godkänna valberedningens

nomineringar,

d) Adjungeringar

Beslut:

Att adjungera in xuin xhen, Jimmy ehnberg, ben buzzard i klump

Beslut:

Att adjungera in xuin xhen, Jimmy ehnberg, ben buzzard med närvaro och yttranderätt.

e) Uppföljning av beslut

Saga Westerkull presenterar föreg̊aende mötes beslut.

se Bilaga ?

§3 Val av

a) Mötesordförande

Algot Lüning nominerar Emil Aretorn till mötesordförande.

Beslut:

Att välja Emil Aretorn till mötesordförande till sektionsmöte 4 2023.

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare

William Haag nominerar Erik Bolminger

Edvin Hansson nominerar Sebastian Naylor
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Victor Rasmusson
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Beslut:

Att välja Sebastian Naylor och Erik Bolminger till justerare tillika rösträknare för sek-

tionsmöte 4 2023.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i) Elektroteknik Jimmy Ehnberg

Jimmy Ehnberg säger att det inte händer jättemycket vilket är ett bra tecken tycker
han. Lite skakigt har det varit gällande manifestförbudet.

Jimmy berättar att ett nytt schemasystem är p̊aväg d̊a det gamla har varit väldigt
orättvist, d̊a man bara har tagit föreg̊aende årets schema och lagt till nya kurser.
Detta nya schema ska d̊a bli mer rättvist. När Lindholmen kommer till Johanneberg s̊a
kommer schemaläggning vara viktigt.

Studentportalen ska bytas ut mot n̊agot annat, samt att det nu sker förändringar med
högskoleingenjörsprogrammen.

Jimmy p̊aminner om att vara tidig med att söka Exjobb.

Finns chans att antalet platser p̊a b̊ade elektro och Medicinteknik programmen blir fler
d̊a efterfr̊agan p̊a dessa typer av ingenjörer ökar.

Erik Bolminger fr̊agar vad som menas med rättvis schemaläggning.

Jimmy säger att man inte ska utg̊a fr̊an förra årets schema och anpassas med nya kurser.
D̊alig schemaläggning gör det sv̊arare med föreläsningssalar och grupprum.

Hugo Sahlin fr̊agar om en kort sammanfattning om högskoleintenjörer.

Jimmy berättar att högskoleingenjörer för kemi ska läggas ner, elektro och mekatronik
högskoleingenjörer ska sl̊as ihop. Målet är högskoleingenjörer ska bli ett mer eget
program och mindre lilla civilingenjör”.

ii) Medicinteknik Xuezhi Zeng

Xuezhi presenterar sig själv, och berättar att hon forskar inom elektroteknik men har
varit ansvarig p̊a masterprogramet i medicinteknik.

Xuezhi berättar att hon bara är tillfällig programansvarig medans Stefan är pappaledig.

Xuezhi upplyser om mastersmässan den 22 Januari, samt en masterslunch där mer
information kommer inom kort.

Mer information finns p̊a hemsidan.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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b) K̊arledningen Erik Berg

Erik Berg presenterar sig själv och hans roll som husansvarig inom k̊arledningen.

Erik Berg är elektroteknologsektionens k̊arkontakt.

Erik Berg berättar att manifestations situationen var väldigt pressad och att det var viktigt
av k̊arledningen att ställa sig bakom högskolans beslut. Men hela k̊arledningen är glada
över att manifestationsförbudet är borttaget.

Erik Berg säger att det är ett p̊ag̊aende arbete p̊a utbyggandet av k̊arhuset.

K̊arbolagen ska flyttas till Johanneberg.

Erik Berg säger att rekryterande av en ny k̊arledningen börjar i januari och att mer
information g̊ar att hitta p̊a internet.

c) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

Isak Dunge presenterar sig glatt för sektionen och att har med sig William Haag

William Haag berättar att Fum träffas 10 g̊anger om läs̊aret.

Isak Dunge berättar att det sen senaste möte har diskuterats om fler dryckesfontäner i
k̊arhuset.

William berättar att k̊arkommite inte förening är samma sak. Förening är öppet och g̊ar
inte att nekas, medans kommite väljs in.

Det har kollats p̊a dubbelt k̊armedelemskap, detta är mest fokus p̊a utbytesstudenter, d̊a
de tillhör doktorandsektionen.

P̊a Fum 3 s̊a diskuterades manifestationsförbudet. Fyllnadsval för valnämnden, vilket är
dem som arrangerar Fum-valet.

Förbudet diskuterades i 200 minuter. som var väldigt bra minuter.

Isak Dunge säger att det är kul att g̊a p̊a Fum möten.

d) K̊arens utskott

i) KU Saga Westerkull

Saga Westerkull har varit p̊a tv̊a stycken KU. KU 4 och KU 5. Där de diskuterat Samos
roll i sektionen, samt utbildningsrepresentanter.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare
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ii) NU Ahmed Deer

Ahmed Deer har varit p̊a 2 st NU, där det gick igenom hur man arrar.

iii) SU Moa Tomasson

Moa Tomasson har varit p̊a 2 st SU där det hölls diskussioner om hur det är att arbeta
som SAMOs, Sen var det alkohol och drog fr̊agor p̊a campus.

iv) UU

Martin Johansson har varit p̊a ett UU men det som diskuterades var studiebevakning
p̊a mastersprogrammen.

Petter Ehnlund fr̊agar vad studiebevakning är.

Martin svarar att det är kursutvärderingar.

v) ArmU

Se bilaga ?

e) Institutionsr̊ad

i) Elektroteknik Philip Liseau

Inte närvarande

ii) Microteknologi och nanovetenskap Emil Aretorn

har varit p̊a ett möte där det diskuterades kvantdatorer och lyssnade p̊a AI l̊atar. Det
diskuterades sammarbete mellan professorer.

f) Styrets arbete Saga Westerkull

Saga Westerkull säger att styret har fortsatt jobbat med sin verksamhetsplan.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn
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i) Uppföljning verksamhetsplan

Se bilaga ?

ii) Upprustning Kajsabaren

Det finns nu krokar där skynken kan hängas i Kajsabaren.

Det finns ocks̊a ett nytt soffbord, soda stream, popcorn maskin samt nya mikrov̊agsugnar.

Nya bänker och nya bord är p̊aväg.

iii) Övrigt

Fr̊agor

KS fr̊agar om borden kommer bli tyngre.

Saga Westerkull säger att de kanske kommer bli n̊agot tyngre, men ungefär samma.

Erik Bolminger fr̊agar om det kommer vara ryggstöd p̊a alla bänkar.

Saga Westerkull svarar nej, alla bänkar kommer inte f̊a ryggstöd.

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

Föreningar läser upp sina verksamhetsrapporter för LP 2

se bilaga ? till ?

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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h) Övriga meddelanden

i) EKO Ebba Fredlund

Ebba Fredlund berättar vad man som ekonomiansvarig gör för n̊agot. Hon berättar att
man tar fram den preliminär budgeten.

Ebba Fredlund berättar att Excel inte ville samarbeta s̊a i budgeten har det skett lite
sm̊afel p̊a TTs budget och Elkraftsdagen.

ii) KS Erik Bolminger

Erik Bolminger läser upp reseberättelsen, se bilaga ?

Tilda Björendahl presenterar ballongfonden

Tilda Björendahl är glad att det är hennes sista g̊ang hon presenterar ballongfonden,
men att den som swishar mest f̊ar en lektion i magplask av Emrik Levano Ling.

§5 Fastställande av preliminär budget Ebba Fredlund

Ebba Fredlund presenterar sin preliminära budget för verksamhets̊ar 2024, se bilaga ?

Ebba Fredlund berättar att allt rödmarkerat är det som har förändrats fr̊an föreg̊aende år.

Ebba Fredlund berättar att d̊a sektionen g̊ar väldigt mycket plus s̊a har varje förening 2000
kr till att rusta upp sina föreningsrum.

Erik Bolminger fr̊agar varför inte KS fick sin äskning avslagen om pengar till att rusta upp
rummet.

Axel Nilsson fr̊agar om det blir obalanserat beroende p̊a vilket rum man har.

Ebba Fredlund svarar att denna nya budgetering är gjord s̊a rättvis som möjligt.

William Haag fr̊agar varför om man inte kan göra balen ännu mer storslagen genom att öka
budgeten ytterliggare.

Ebba Fredlund säger att balen i år blev väldigt lyckad och att det inte är lönt att öka den
mer.

Ebba Fredlund berättar att Date-ITs budget är skickad till henne fr̊an Date-it styrelsen.
Personalrepresentation och arbetskläder har ökat, och eftersom de drar in s̊a mycket pengar
upplyser vi att söka Date-it.

Adrian Wireklint fr̊agar vad vinstdelning betyder,

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Ebba Fredlund berättar att d̊a arrangemaget är av E,IT och Data s̊a delas inkomsterna.

Joel Aandersson fr̊agar om inkomsterna delas jämt

Ebba Fredlund svarar ja

Axel Nilsson fr̊agar om föreningskläder är anpassade till en person till.

Ebba Fredlund säger att hon har lämnat in ett yrkande där det ska ändras

Budgeten har typos, s̊a n̊agon okänd fick BINGO p̊a sektmötesbingo.

Erik Bolminger fr̊agar varför den kraftiga ökning i matbudgeten är baserat p̊a.

Ebba Fredlund svarar att det är baserat p̊a förra och årets mottagning.

Maja Grimheden fr̊agar om det som heter programvaror är tillagt.

Ebba Fredlund svarar ja, det har inte varit budgeterat tidigare.

Ebba Fredlund förklarar att det är sv̊art att styra intäkter mer än biljettpriset, s̊a totalt har
E6 biljetttintäkter minskat. Detta är d̊a baserat p̊a de tidigare året.

William Haag fr̊agar om det är l̊agt att p̊a barförsäljningen

Ebba Fredlund säger att den är ganska l̊agt.

säger att det är fel i biljettintäkter.

Ebba Fredlund svarar att det är rätt.

Benjamin Björklund fr̊agar varför man har ökat E6 matbudget mer än E0K.

Ebba Fredlund svarar att det främst är nollmiddagen som är annledningen.

Hugo Sahlin fr̊agar varför intäkter p̊a sittningsbiljetter har ökat med 25 000 kr.

Ebba Fredlund svarar att det har det.

Arian Wirekling fr̊agar om det har skett ett fel p̊a differensen.

Ebba Fredlund ska kolla p̊a det senare.

Tilda Björendahl säger att hon har kvittoredovisat p̊a fel konto med intäkter barförsäljning.

Ebba Fredlund svarar nej det är rätt.

Hanna Petersèn fr̊agar varför elektra inte betalar för sin hemsida.

Ebba Fredlund har inte f̊att n̊agon faktura.

Erik Bolminger svarar att det är för att den ligger under etek.chalmers.se domän.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Hugo Sahlin fr̊agar vad punkten programvaror ing̊ar i.

Ebba Fredlund svarar Visma som är väldigt dyrt.

Adrian Wireklint fr̊agar vad sektionen har för lokalkostnader.

Ebba Fredlund svarar att det är mer underh̊allning.

Adrian Wireklint fr̊agar varför städutrustning inte har ökat.

Ebba Fredlund tycker inte budgeten i sig ska ökas men att man kan ta pengar fr̊an konton
som inte används lika mycket.

Erik Bolminger fr̊agar varför en ökning p̊a arbetskläderkontot inte har ökat.

Ebba Fredlund svarar att det finns en lokalbudget p̊a 150000 och att det g̊ar att diskuteras
med nästa års lokalombud. En liten ökning är rimligt men inte att öka hela d̊a budgeten är
väldigt stor.

Elin Johansson fr̊agar varför licensavgifter är s̊a hög som en utigift d̊a KS knappt har spenderat
hälften av den.

Ebba Fredlund säger att det är en utgift som är sv̊ar att reglera.

Adrian Wireklint fr̊agar om man spenderar p̊a lokalbudgeten s̊a g̊ar det mer ut över KS.

Saga Westerkull svarar att en äskning exempelvis är en bättre lösning.

William Haag upplyser om att ens egna budget egentligen är sektionen d̊a alla föreningar
delar budget. och konton.

Adrian Wireklint fr̊agar varför köket inte har saniterats och att det lett till att KS fick en
faktura p̊a 20 000.

Ebba Fredlund säger att budgeten utg̊ar fr̊an återkommande utgifter och att det är sv̊art att
undvika s̊adant.

Ebba Fredlund berättar att TTs löner har ökat fr̊an 83 kr/h till 90 kr/h d̊a de drar in väldigt
mycket pengar till sektionen.

Ebba Fredlund läser upp sitt yrkande, se bilaga ?

Fr̊agor p̊a budgeten i sin helhet

Diskussion p̊a budgeten i sin helhet

Benjamin Björklund tycker att det är udda att det är budgeterat att sektionen ska g̊a plus.
Man kan göra sektionsarrangemang av de pengar istället.

Ebba Fredlund säger att man kan argumentera för att öka vissa konton, men att dessa pengar
inte används av föreningar. Det kan vara kul för nästa styre att ha möjligheten att kunna f̊a
lite spelrum att fokusera p̊a vad det är de vill f̊a igenom.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor



Elektroteknologsektionen

Sidan 12 av 41
Protokoll
Sektionsmöte nr 3
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Jurek Preissegger fr̊agar vad som händer med de pengar som g̊ar plus.

Ebba Fredlund säger att det finns en fond och att de ocks̊a delvis stannar kvar i sektionen.

Beslut:

Att godkänna E-styrets preliminära budget, med Styrets yrkande för verksamhets̊ar 2024.

§6 Val av

a) Arbetsgrupp för kandidatmiddagen

Petter Ehnlund, August Linde, Johanna Kramer, Axel Nilsson, Ella, nominerar sig själva.

Axel Nilsson förklarar varför kandidatmiddagen är ett viktigt arrangemang att h̊alla för
sektionen.

Fr̊agor

Selma Wigander fr̊agar om de kommer köra p̊a samma koncept som föreg̊aende år.

Ella Dahlström svarar att de inte kommer att göra det sämre än föreg̊aende år.

Erik Bolminger fr̊agar vad ett bra firande är.

Johanna Kramer svarar att det ska diskuteras p̊a nästa lunchmöte.

Diskussion

Erik Bolminger tycker att det är ett bra gäng och ska nog f̊a till ett bra firande.

Beslut:

Att välja in dem i klump

Beslut:

Att välja in alla till arbetsgrupp till kandidatmiddagen 2024.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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§7 Propositioner

i) Proposition 5 - Ändring av Ekonomisk policy, 3.4 Arbetsmat

Saga Westerkull presenterar E-styrets proposition

Styret har skrivit tv̊a fel i sin proposition d̊a det är ekonomipolicy och inte aspningspolicy
samt 1,3 promille och inte 13

Styret har lämnat in ett yrkande om att ändra skrivfelen

Elin Johansson fr̊agar hur man ska veta budgeten för arbetsmaten

Ebba Fredlund säger att detta ska informeras tydligt i framtiden.

August Linde fr̊agar om puffar räknas som arrangörer.

Ebba Fredlund svarar ja

Erik Bolminger fr̊agar vilka arrangemang som arbetsmat täcker.

E-styret har lämnat in ett till yrkande att ändra fr̊an 13 till 1,3 promille

Beslut:

Att enhälligt godkänna proposition med b̊ada motioner

§8 Motioner

§9 Övriga fr̊agor

Benjamin Björklund fr̊agar hur det gick p̊a ballongfonden.

Tilda Björendahl svarar att det gick bra.

Tilda Björendahl säger att totalbeloppet var 501 kr.

Axel Åhman vann en lektion i magplask.

Ajournering av mötet

Beslut:

Att välja in Saga Westerkull till mötesordförande.

Beslut:

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare
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Justerare

Sebastian Naylor
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Att ajournera mötet till den 8/12 kl 17:13.

Saga Westerkull öppnar mötet 17:16

Saga Westerkull nominerar David Ernestig till mötesordförande

Beslut:

Att välja in David Ernestig till mötesordförande för resten av mötet.

David Ernestig förklarar regler och vad som kommer gälla av de valen under mötet.

Beslut:

Att vakantsätta ERUS och S̊angbokscommitten i klump.

Beslut:

Att vakantsätta ERUS och S̊angbokscommitten för verksamhets̊ar 2024.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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§10 Val av

a) Revisor

Nominerade:

Revisor Vakant

Beslut:

Att vakantsätta posten revisor för verksamhets̊ar 2024.

Fr̊agor:

Benjamin Björklund fr̊agar om sektionen behöver en revisor.

Ebba Fredlund svarar nej lekmanarevisorerna räcker.

Beslut:

Att enhälligt vakantsätta Revisor för Elektroteknologsektionen under verksamhets̊aret

2024.

b) Lekmannarevisor

Nominerade:

Lekmannarevisor Alva Hellberg

Fr̊agor

Svante Lysmark fr̊agar hur den nominerade tycker med att jobba ihop med n̊agon.

Den nominerade svarar att hon jobbar gärna i grupp.

Benjamin Björklund fr̊agar varför hon söker en lekmannarevisor.

Den nominerade svarar med att hon gillar att granska saker.

Diskussion

tycker att det tyder p̊a gott initiativ att n̊agon är taggad p̊a posten, som lekmannarevisor.

Beslut

Beslut:

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Att att välja in Alva Hellberg till lekmannarevisor för verksamhets̊ar 2024.

c) Lekmannarevisor suppleant

Lekmannasuppleant Svante Lysmark

Fr̊agor:

fr̊agar vad en suppleant gör.

Svante Lysmark svarar med n̊agot dumt.

Benjamin Björklund fr̊agar om han har diskuterat med gamla lekmannarevisorer.

Svante Lysmark svarar att han har pratat kort med Nathalie Larson

fr̊agar om han sökte lekmannarevisor i förstahand.

Svante Lysmark svarar ja.

Beslut

Beslut:

Att välja in Svante Lysmark till Lekmannasuppleant för verksamhets̊ar 2024.

d) E-styret

Nominerade:

Ordförande Hanna Pettersen
Vice Ordförande Christoffer Johansson
Ekonomiansvarig Christian Ristevski
Informationssekreterare David Törnqvist
SAMO Tilda Björendahl
Lokalombud Joel Andersson

Fr̊agor

Nathalie Larson fr̊agar om de nominerade kan ställa sig i postordning.

Selma Waginder fr̊agar om de nominerade kan presentera sig själva.

De nominerade presenterar sig själva.

fr̊agar om David Törnqvist kan ändra marginalerna i google docks.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor



Elektroteknologsektionen

Sidan 17 av 41
Protokoll
Sektionsmöte nr 3
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Benjamin Björklund fr̊agar om de nominerade har tänkte p̊a vad de ska jobba med under
året.

Hanna Petersen säger att de vill jobba med pricksystem, städskrub och korridorsstäd.

Jurek Preisegger fr̊agar om Tilda Björendahls senaste spotify l̊at.

Tilda Björendahl svarar nej.

Ivan Gunnarsson fr̊agar om Tilda Björendahl kan SAMO dansen.

Tilda Björendahl visar samodansen

fr̊agar hur deras blandade bakgrunder kommer p̊averka arbete.

Christoffer Johansson svarar att det kommer bara p̊averka jobbet positivt.

fr̊agar om Joel Andersson kommer till̊ata s̊agning i rummen s̊a att man kan kika in i andras
rum.

Joel Andersson svarar visst.

Benjamin Björklund fr̊agar vad den nominerade lokalansvarig ska jobba med.

Joel Andersson svarar att han vill ha en ny cool tvättmaskin och oändligt med papper.

Alva Hellberg fr̊agar om David Törnqvist vet hur m̊anga veckor han har p̊a sig att skriva
klart protokollen.

David Törnqvist svarar 4 veckor, vilket är rätt.

Nathalie Larsson fr̊agar om den nominerade eko vet vad kretid och debit är.

Christian Ristevski svarar att den ena g̊ar in och den andra g̊ar ut.

Adrian Wireklint fr̊agar om joel kommer kunna flytta vägen mellan ks förr̊ad och sty-
retrummet.

Joel Andersson svarar att han kommer jobba p̊a effektivisering.

Lech Kula fr̊agar hur mycket Christian Ristevski har förlorat p̊a poker.

Christian Ristevski svarar mindre än dig.

Erik Bolminger fr̊agar varför Christoffer Joahnsson inte säkte fr̊an början

Christoffer Johansson svarar att han ville hjälpa sektionen.

Edvin Nilsson fr̊agar om arbetsgruppen kommer f̊a komma p̊a sektohmet.

Styret vet inte.

fr̊agar om Christoffer kommer göra ordfmötena roligare.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Christoffer Johansson svarar att han kommer det

Beslut

Beslut:

Att välja in Hanna Petersen till ordf istället för vakantsättning.

Beslut:

Att välja Christoffer Johansson till vice ordf över vakantsättning.

Beslut:

Att välja in Christian Ristevski till Ekonomiansvarig över vakantsättning

Beslut:

Att välja in Joel Andersson till lokalombud över vakantsättning

Beslut:

Att välja in Tilda Björendahl till SAMO över vakantsättning

Beslut:

Att välja in David Törnkvist till informationssekreterare.

e) SNE

Nominerade:

Ordförande Elin Johansson
Vice ordförande William Haag
Ledamot Martin Sandqvist
Ledamot Maria Logren
Ledamot Lina Levinsson
Ledamot Hugo Åberg

Lina är inte närvarande men tackar ja till nomineringen

Fr̊agor

Elin Johansson fr̊agar Elin Johansson fr̊agar hur hon inte kommer bli blandas ihop med
Elin Johansson

Jilly Minoza fr̊agar ledamot 4 hur pluggfikan ska bli bra

nominerade svarar med bacon

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor



Elektroteknologsektionen

Sidan 19 av 41
Protokoll
Sektionsmöte nr 3
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Alva helberg fr̊agar om de har fyllt i alla kursenkäter.

William Haag svarar att han inte har gjort det men ska f̊a andra att göra det. (resten har
missat en del)

De nominerade presenterar sig själva. (Martin Sandqvist vill göra SNE down with the
kids.)

Selma Waginder fr̊agar om de har andra planer än pluggfika

SLU arrangemang och giveaways är n̊agot de nominerade är intresserade av.

Beslut:

Att välja Elin Johansson till ordförande för SNE 2025

Beslut:

Att välja William Haag till Vice Ordförande.

Beslut:

Att välja resterande i klump.

Beslut:

Att välja Martin Sandqvist över vakantsättning. TGE OCH ARME SKA BYTA

PLATS!!

f) TGE

Ordförande Hannah Diestra
Kassör Emelie Ljungdahl
Kommunikatör Naëmi Bergman
Organisatör Anton Hasselgren
Finansiär Lotte van Gerwen
Inspiratör Izabella Muhren

Izabella kunde inte närvara men tackar ja till sin nominering. De nominerade
presenterar sig själva

Gabriel Ljung fr̊agar om de nominerade kan ställa sig i rätt ordning.

Fia Jacobsson fr̊agar den nominerade finansiären kondomkungen eller mensskydd.

Den nominerade kan inte svara p̊a fr̊agan.

Erna Muheljic fr̊agar om hon följer TGE insta.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Den nominerade svarar ja.

Kajsa Djerfh fr̊agar vad deras m̊al med året är.

Hannah Diestra svarar Att f̊a TGE att synas lite mer.

Emelie Ljungdahl vill fixa roligare arrangemang.

Resterande svarar samma.

Selma Waginder fr̊agar om de känner varandra,

Ordf kassör och kommunikatör känner varandra bra, de andra inte än.

Elin Johansson fr̊agar hur m̊anga pubar ni kommer h̊alla.

De nominerade svara många.

Beslut:

Att välja Hanna Diestra till ordförande för TGE 2024

Beslut:

Att välja Emelie Ljungdagl till kassör, för TGE 2024.

Beslut:

Att välja resten i klump.

Beslut:

Att välja in Naëmi Bergman till kommunikatör, Anton Hasselgren till organisatör, Lotte

van Gerwen till finansär och Izabella Muhren till inspiratör.

g) EØK

Nominerade:

Ordförande Edvin Hansson
Kassör Calle Petterson
Phadderchef Felix Brun
Øhlchef Amanda Larking
Sponsorchef Anders Olausson
Modulchef Theo Gustavsson
Nolluppdragschef Olle Pettersson Ihse

De nominerande nominerar sig själva

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor



Elektroteknologsektionen

Sidan 21 av 41
Protokoll
Sektionsmöte nr 3
7 december 2023

Fr̊agor

Adrian Wireklint hur ofta de säger N ordet.

Edvin Hansson säger otroligt sällan.

Nathalie Larson fr̊agar hur det känns atte vara vice i 0k

Calle Petterson fr̊agar att det känns bra om han är invald.

Maja Grimheden fr̊agar hur han kommer vara som som ordförande.

kommer fjäska mycket.

Elin Johansson fr̊agar Calle Petterson vad han ska göra om öhlchefen klagar om pengar.

Calle Petterson säger att han ska svara med lös det”.

Sebastian Naylor fr̊agar om Amanda Larking skäms över att sitta i E-sport.

Amanda Larking svara nej

Svante Lysmark fr̊agar om Anders Olausson vet skillnaden p̊a en blus och en topp

Anders Olausson säger att en blus sitter lösare än toppen.

Fanny Hessel fr̊agar hur Amanda kommer att h̊alla formen med all ölen hon kommer
dricka.

Felix Bratt fr̊agar till 0uppdragschef om ett Case om att straffa nollan

Olle Ihse säger att han kommer fe en klapp p̊a axeln

Agnes Jartun fr̊agar hur m̊anga hörn en modul har

Theo Gustavsson svarar 8.

Ivan Gunnarsson fr̊agar Felix Brun om hans bästa raggningsknep för att locka phaddrar
till mottagning.

Felix Brun säger att han kommer ge dem överbliven nollanlunch.

blixten fr̊agar Amanda Larking om man kan koka ägg och pasta sammantidigt.

Erik Bolminger fr̊agar om medtek kommer vara välkomna d̊a det är m̊anga elektro i årets
0k.

Selma Waginder fr̊agar om de kommer lösa den bästa mottagningen och om de kommer
färga h̊aret.

Ylva Roll fr̊agar om han har erfarenthet av att ordföra

svarar att han har suttit som ordf i backstyret

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Felix Bratt fr̊agar nominerad ordförande om väderprognosen är viktig att kolla samt vilken
film.

säger samma morgon och Harry Potter maraton

Adam Lindgren fr̊agar hur m̊anga som kommer att färga skägget

Amanda Larking svarar 7.

Adrian Wireklint fr̊agar om den optimala temperaturen för chicken nuggets.

Amanda Larking svarar 100 grader??

Erik Bolminger fr̊agar om bastun kommer varar arbetslägger under mottagningen.

vill att sektionen ska betala.

Claes Astrabeck fr̊agar om Theo kommer ha störst musche p̊a campus under mottagningen.

Beslut:

Att välja till ordförande över vakant.

Beslut:

Att välja Calle Pettersson till kassör över vakant.

Beslut:

Att Felix Brun till phadderchef över vakant.

Beslut:välja resten i klump

Beslut:

Att välja Amanda Larking till Öhlchef, Anders Olausson till Sponschef, Theo Gustavsson

till Modulchef, Olle Pettersson Ihse till Nolluppdragschef.

h) E6

Nominerade:

Sexmästare Måns Johansson
Sexmästarinna Elin Stenhammar
Barmästare Adam Wenneberg
I:e Backbärare Agnes Bengtsson
II:e Backbärare Rebecka Zetterlund
III:e Backbärare Andreas Ek

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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De nominerande presenterar sig själva

Fr̊agor

Amanda Bäckström fr̊agar om Agnes kan rita bung.

Emilia Wenneberg fr̊agar Måns om han föredrar med eller utan.

Måns svarar med.

Ylva Roll fr̊agar Elin vilken hennes sexigaste kroppsdel.

Elin svarar händerna.

Edvin Hansson fr̊agar vad Rebecka ska göra om hon spiller vatten p̊a gasquenkassan.

Rebecka svarar att hon ska fr̊aga Måns.

David Törnkvist fr̊agar Adam när deadline är att skicka in inköppslistan är.

Adam svarar i kassan.

Benjamin Björklund fr̊agar vem festjouren är.

Andreas Ek säger att han har numret.

Andreas Ek skriver sitt nummer p̊a tavlan

Amanda Bäckström fr̊agar backbärarna om de kan bära backar.

Backarna bär backar

Erik Bolminger fr̊agar Andreas om det finns n̊agot man inte kan göra med tejp.

Andreas ek svara njee.

Hugo Salin fr̊agar vilken hans favorittejp är.

Andreas svarar n̊agon glittrig.

Moa Tomasson fr̊agar om det g̊ar att tina kyckling i sitt badkar.

Elin säger att hon inte skulle vilja göra detta.

Ebba Fredlind fr̊agar om Måns gillar sexmästargodis.

Måns svarar ja.

Ulrika Einarsson fr̊agar om de nominerande vilken som är den snabbaste bilen.

Måns svarar barmästarna.

Axel Nilsson fr̊agar vad E6 kommer göra för att inte förlora p̊a teambuilding.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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De svarar att vara bäst.

David Törnkvist fr̊agar vad de kommer göra med kylen p̊a Anketorg.

Filip Sterner fr̊agar Agnes hur hon ska göra poster utan photoshop.

Med Google formulär.

Erik Bolminger fr̊agar om de nominerade kommer börja backifr̊an vid biljetter till cm eller
framifr̊an.

Måns svarar backifr̊an.

Beslut:

Att välja Måns Johansson till ordf över vakant

Beslut:

Att välja Rebecka Zetterlund till kassör över vakant

Beslut:

Att välja resten i klump.

Beslut:

Att välja in Adam Wenneberg till Barmästare, Agnes Bengtsson till första backbärare,

Andreas Ek till tredje backbärare.

i) EKAK

1 Hannes Thorslund
2 Rasmus Niiranen
3 Ingrid Espedalen
4 Claes Astrabeck
5 Isac Nilsson

De nominerade berättar en Kalle Anka historia, där de rabblar upp städer men de glömde
Ankeborg, de fr̊agar tomten vad tomten behöver, Kalle dock och bäsk.

De nominerande presentrar sig själva.

Benjamin Björklund fr̊agar om de kan ställa sig i nomineringsordning

Moses Svalander fr̊agar om de nominerade kan introducera sig p̊a rätt sätt.

Max Aleberg Tellqvist fr̊agar om de vet vad knattarnas pappa heter.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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De Svarar att det vet man aldrig.

Benjamin Björklund fr̊agar om de kan ställa sig i sifferordning.

Ahmed Deer fr̊agar när den första utg̊avan av Kalle anka kom till Sverige.

De svarar 1952.

Moses Svalander fr̊agar vad berättar rösten i ”how to destroy a home”,

Alva Hellberg fr̊agar vad det är för färg p̊a kalles krage i filmen som hon hänvisar.

Isac Nilsson är färgblind. de andra säger vit.

Axel Wålme säger att Kalle Anka ibland visar fulkultur och socars priset vilke var det.

Asparna svarar rätt.

Alva Hellberg fr̊agar när Kalle Anka gjorde debut.

de nominerade svarar 15:00.

Fr̊an en skala p̊a 1 till 10 hur d̊aligt är det att GS- sektionen har tagit en disneykaraktär
som sektions helogn.

De nominerade svarar 13.

Max Alleberg Tellqvist fr̊agar om asparna kan häfva.

Asparna tjuvstartade d̊a ankan inte startade.

Benjamin Björklund fr̊agar vem Kalle ankas fars brors son och vill ha svar fr̊an asp nummer
10.

Asp nummer 10 svarar att han inte finns.

Vad heter Kalle ankas fars bror son.

Knase Anka.

Max Aleberg Tellqvist fr̊agar vad den bäste och finaste i form av bikt är.

Tjocko Anka

Selma Waginder fr̊agar vad EKAKs enhet är.

Asparna svarar att det är hemligt. Kanske bäsk.

Alva Hellberg vilka de tre grenarna är i kalle ankas släkträd.

klanen von anka ätten von ankan släkten knös.

Benjamin Björklund fr̊agar vem darquin duck eller supperkalle är med i och vem är ledaren.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Han är med i SNE och är ledare.

Manx Aleberg Tellqvist fr̊agar om asparna kan hela Kalle Ankas adress

Fil fr̊agar vad Kalle Ankas hund heter.

Sankt Bernard svarar asparna.

Beslut:

Att välja Hannes Thorsland till Förtroendepost 1

Beslut:

Att välja Rasmus Niranen till Förtroendepost 2

Beslut:

Att välja Ingrid Espedalen till Förtroendepost 3

Beslut:

Att Claes Astrabeck

Beslut:

Att Isac Nilsson.

Beslut:

Att ajournera mötet till 19:20

David Ernestig öppnar mötet 19:23

Fr̊agor

j) Elektra

Chefredaktör Siri Björkquist
Annonsdirektör Felix Arvidsson
Redaktör Vilgot Bengtsson
Redaktör Ludvig Eriksson
Fotograf Elin Berg
Fotograf Jilly Minoza

De nominerande presenterar sig själva.

William Haag fr̊agar om de tänkar starta elektrapodden.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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7 december 2023

De l̊ater trevligt svara de nominerade

Hur stavar vilgot till redaktör.

redaktöt.

Marlene Eklund fr̊agar Siri hur hon kommer styra.

Siri säger fysiskt v̊ald.

Adam Lindgren skämtar om att motnominera sig.

Amanda Larking fr̊agar Jilly om han kan rita en människa med tv̊a kön.

David Ernestig vill ta upp den fr̊agan när SAMO är närvarande

Max Aleberg Tellqvist fr̊agar vad Ludvigs smeknamn är.

Han säger Luder och hans mail är Luder@chalmers.se.

Lilas Quadora fr̊agar om Jilly kommer lämna ekens grenar om elektra blev en egen
phaddergrupp

De svarar att de inte kommer överl̊ata mig att lämna.

Benjamin Björklund fr̊agar om elektra kommer ändra tillbaka till gula västar.

De säger nej.

Vilken är den bästa kajen.

De svarar lastkajen.

Lastkajen bakom k̊arhuset.

Joel och Hanna fr̊agar om de kommer att skicka tidningen till styret för granskning.

De svarar kanske (Ja).

Erik Bolminger fr̊agar vart linslocket är.

De vet inte

Svante Lysmark fr̊agar om de kommer fortsätta med wanted poster.

Ja (Svante tycker det är synd)

Vilken är favorit kommandet i photoshop.

De svarar magic wand.

William Haag fr̊agar om de har metoder för att motverka granskning fr̊an styret.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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De ska skicka in sent s̊a att det inte orkar läsa

Lotte fr̊agar hur det ska g̊a med pubar

De svarar att KS löser det åt dem

Do.nya fr̊agar om de kommer starta tik tok konto

Jilly svarar ja

Adrain Wireklint fr̊agar hur de ska f̊a pettson och findus spelet att starta

de svarar hälla l p̊a datorn

Robyn fr̊agar hur de ska köra över ks

De ska använda intimt sammarbete och piska.

Wilbur fr̊agar hur grov grävande journalistik och i vad

Ja och allt.

Fanny fr̊agar hur elektra inte ska drunkna i E-sports tik toks glans.

Joel fr̊agar vad den optimala längd och bredd är

De svarar medelvärdet, 2 och 3 utan enheter.

det oftast det kliar i skylt skälar muskeln hos de nominerade

Nils fr̊agar om alla i elketra vill ha tik tok och inte bara jilly

De svarar hela elektra.

Algot fr̊agar hur det ska förh̊alla sig till KS när det gäller redaks.

De äger fler nycklar s̊a de har större behörighet.

Beslut:

Att välja ciri till ordf över vakant

Beslut:

Att välja felix arvidsson till anonnsredaktör

Beslut:

Att välja resten i klump.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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k) E-SPORT

Idrottsman Oscar Nyström
Lagkassa Nils Kuhna
Sponsor Linnéa Ruther
Pistvakt Sofie Karlsson
Bollkalle Hampus Karlsson
Reporter Annie Bodin

De nominerande presenterar sig själva.

Fr̊agor

Axel fr̊agar vad ordf heter

Oscar svarar lagman ?? fel det är idrottsman.

Gabbe fr̊agar om de kan ställa sig i rätt ordning.

Clas fr̊agar hur m̊anga sportfiske arr det blir

Martin fr̊aga sofie och linnea varför det deras nummer 21 och 23 symboliserar.

De svarar att det är deras ålder.

Axel fr̊agar idrottsmannen om om ett scenario d̊a han gör m̊al i sm futsal, vilken m̊algest
gör han.

Han svarar suuiii

Amanda fr̊agar hur de inte ska bli biased d̊a oscar är fr̊an jönköping.

Oscar säger att fanbärare är bäst

Fanny fr̊agar hur bra koll hon har p̊a vilka vinklar musklerna ser störst ut

Annie har lärt sig det.

Wilbur fr̊agar fil vilket lag fil kommer att spela för under fotbollsmatchen mellan E-sport
och EKAK.

Erik bolminger fr̊agar om hon kan byta namn till triatlet

hon svarar kanske

Hugo Sahlin fr̊agar hur sektionen ska bli bättre p̊a fotboll

De kommer spöa skiten ur dem nästa g̊ang.

Svante Lysmark fr̊agar vem som är rimligast

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Hon svarar anton larsson

Emrik fr̊agar vad sportdryck inneh̊aller.

Häxblandning, fel

Adam fr̊agar om de nominerade kommer köra morgonyoga p̊a julafton

De kommer det och det kommer vara 5 eller 6

Bebe fr̊agar pistvakten vad hon kommer göra när hon glömmer skidorna d̊a hon är bakis.

Beslut:

Att nominera oscar till idrottsman över vakant

Beslut:

Att välja kuhn till lagkassa

Beslut:

Att välja resten i klump

Beslut:

Att välja resten till sina poster i klump.

l) KS

Pubchef Linn Gredevik
Skattmästare Oscar Lindblom
Källarmästare Elliot Husmark
Kapellmästare Oliver Funk
Köksmästare Axel Åhman
Hovmästare Vakant Sousmästare
Vakant Rustmästare Vakant

Anton Jibrant självnominerar sig till rustmästare

fr̊agor till den självnominerade

Adrian fr̊agar varför han vill sitta som rustmäst

Han gillar att bära saker

Daniel fr̊agar om han kan polera p̊alen.

ja det tror han

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Daniel fr̊agar om han kan klicka p̊a klickers

Ja det kan han.

Wilbur fr̊agar om det kommer serveras nya mozzarella sticks

ja

Erik Bolminger fr̊agar om han känner de andra nominerade

Jag han känner dem

David Karlsson fr̊agar hur l̊angt innan en pub bör man tvätta skjortorna.

typ klockan 10.

William Haag fr̊agar om han vet vad arbetet är.

han svarar ja

Adrian fr̊agar hur m̊anga timmar man lägger.

Han säger 10 timmar

han säger visst.

Gabriel fr̊agar hur han kommer hinna jobba d̊a

Erik bolminger hur m̊anga sparkar tvättmaskinen behöver

2 st svarar han.

David Ernestig fr̊agar hur bokningsystemet ska fungera d̊a tv̊a stycken behöver den.

Den som har flest tentor efter sig f̊ar den.

fr̊agor till de nominerade

Lillebror fr̊agar vad ett kappell är

ett krykligt rum

Gabbe fr̊agar vad det st̊ar p̊a hans burk

han säger ramlösa p̊a rätt sätt

Lotte fr̊agar hur han ska maxa tema budgeten

med roligt tema

Elin fr̊agar vad oscar ska göra om n̊agon medsittande kommer med en sen faktura,

Han svarar att han kommer skälla ut den personen.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Wilbur fr̊agar hur mycket friterande mozzarella sticks som kommer serveras p̊a efterfesterna.

William Haag fr̊agar hur mycket oscar kommer tänja p̊a budgeten

Han kommer s̊aklart h̊alla budgeten.

erik Bolminger fr̊agar om de känner de nominerade aspen

de tycker det är bra att han självnominerar sig.

fr̊agar hur mozzarella sticksen ska bli mer demokratiska.

De ska f̊a först.

Wilbur fr̊agar om lokalansvarig kommer f̊a tillg̊ang till patetrabatt.

De fr̊agar om hen har suttit i KS

Algot

Hugo Sahlin fr̊agar hur Linn ska leda KS under året.

Adrian Wireklint berättar en situation d̊a en faller in i en buske

Faller en faller alla

Stine fr̊agar den nominerade källarmästaren om hon kommer vika för grupptrycket om att
göra bloody mary.

Joel fr̊agar om han kommer f̊a dubbelrabatt d̊a han är b̊ade patet och lokal.

Nej svarar de

William Haag fr̊agar om köksmästaren kommer komma ih̊ag moms när hon köper in mat

Hon svarar att det löser sig.

Svante Lysmark fr̊agar vem monika är

de vet inte

Mini fr̊agar axel vad han ska göra om en annan förening ska ah pub.

Han ska lämna det i bra skick och är schysst

Adrian fr̊agar vad de ska göra om en patet spyr i handfatet.

Hen ska Torka upp det.

Erik Bolminger fr̊agar hur de ska locka puffar.

Inga puffar ingen pub.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Lillebror fr̊agar KS hur de ska hjälpa elektra att h̊alla pub kommande förenings̊ar.

Behöver ingen hjälp du löser allt.

Algot fr̊agar pubchef hur hon ska lösa bokningar d̊a rust är vakant, och kommer kajsa vara
bokad sista dagen p̊a mottagningen.

Ja svarar hon.

Beslut:

Att välja linn till pubchef över vakant

Beslut:

Att välja oscar till skattmästare över

Beslut:

Att välja axel åhman till köksmästare

Beslut:

Att välja resten i klump

Beslut:

Att anton ibrant

Beslut:

Att vakantsätta sous och rust ti

zlatan12

m) Fanbäreriet

Fanbärare Hanna Petersén
Fanbärare Joel Petterson
Fanbärare Vakant

Hanna Pettersen avsäger sig sin nominering

Lillebror och Adrian självnominerar sig

Den nominerande och de självnominerande presenterar sig själva

Detta ska nog raderas efter mötet!!!!

Mankan fr̊agar om han kan se över att avsäga fanan d̊a han sitter i styret.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Wilbur fr̊agar om han kommer st̊a upp p̊a mötena

Joel säger att stolen kommer att följa med

Wilbur fr̊agar om han vet skillnaden mellan fana och flagga.

Wilbur fr̊agar vad han har för planer för ohmet.

Joel tror att medsittande kommer hjälpa till och att det kommer bli banger.

David karlsson fr̊agar skillnaden p̊a en fana

De självnominerade testar bära fanan

Fr̊agor till hela gänget

Wilbur fr̊agar om de kommer h̊alla fanan högst under cortegen och om det kommer ett
kalas efter cortegen.

William Haag fr̊agar om de vet vad unionsfanan är

De svarar rätt

David Karlsson fr̊agar hur de kommer klara bära fanan.

Joel är lokal s̊a han är stark.

Erik Bolminger fr̊agar vilken pizza ni ska äta

kebab, capricossa och vesuvio.

Beslut:

Att välja de i klump

Beslut:

Att välja in Joel Andersson till fanbäreriet

Beslut:

Att välja in Adrian Wireklint

Beslut:

Att välja in Felix Arvidsson

Beslut:

Att

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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n) LBG

Lotto 1 Erik Fredenvall
Lotto 2 Vera Nilsson

De nominerande presenterar sig själva

Fr̊agor

Wilbur fr̊agar om de äger en vit skjort de svarar ja

Mankan fr̊agar var den är

I lägenheten

Maja Grimheden fr̊agar om de kan nya sektordf svagheter.

De jobbar p̊a det.

Gabbe fr̊agar om de kan ställa sig i rätt ordning.

Gurgi fr̊agar hur de ska se till att sektordf fortsätter spela

fr̊agar om de har tänkt p̊a ny klädsel

Nej

Mankan fr̊agar vad metoden är för att h̊alla koll p̊a föreädaren

de vill inte avslöja d̊a förrädaren sitter bland oss

Wilbur fr̊agar om det kommer serveras öl i lottobaren

Masken fr̊agar om de tänker vara vänner med sektordf eller ska de placera kammeror.

Kala säger att de ska locka henne med t̊arta.

William Haag fr̊agar om n̊agon har tillg̊ang till en traktor.

Nej

Masken fr̊agar om man arrangerar ohmsits året man sitter eller året efter.

Wilbur fr̊agar när ohmsitsen blir av.

När det passar bäst.

Beslut:

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Att välja LbG i klump

Beslut:

Att att välja lotto 1 och 2 över vakant

o) Arme

Nominerade:

Arbetsmarknadsordförande Edvin Axelsson
Vice arbetsmarknadsordförande Rasmus Cervin
Kassör Elin Johansson
PR-ansvarig Simon Andersson
Eventansvarig Daniel Serrander
Ledamot Windfäll
Ledamot Vakant

Kaspar Lifmar självnominerar sig själv till den vakanta platsen

De nominerade presenterar sig själva

Fr̊agor till den självnominerade

Lech fr̊agar varför den självnominerade söker till ARme

Den självnominerade blev hetsad till det.

Christoffer Johansson fr̊agar om han har varma kläder.

Den självnominerade svarar ja

Svante Lysmark fr̊agar om han har tänkt p̊a arme länge

Axel fr̊agar om det är n̊agra speciella företag

Den självnominerade svarar medtek företag

Adam fr̊agar hur den självnominerade ska hjälpa sektioenn att f̊a Tesla

Den Nominerade ska ringa och fr̊aga.

Wilbur fr̊agar vilken sko han börjar knyta med

Den självnominerade svarar den högra.

Alice fr̊agar om han kan byta halsduk till en gul

Den självnominerade svarar att han inte har hittat en bred gul.

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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7 december 2023

Christoffer fr̊agar de självnominerade om vad de har för arr i tankarna och vad de är
taggade p̊a.

De nominerade svarar pubar, kontakter med med företag,

Axel fr̊agar nominerade vice arbetsmarknadsordförande vilken hans favoritwhiskey i̊ar

den nominerade visste inte.

Lillebror fr̊agar elin hur sträng hon kommer vara vid arr av pubar.

Elin svarar att hon kommer vara lite mindre sträng.

Gabriel fr̊agar vad de nominerade tycker om kajsaburgare till företag

De nominerade vill det men inte p̊a lunchföreläsningar.

Svante Lysmark fr̊agar om arme kommer h̊alla paintboll arr

De nominerade kommer att tänka p̊a det

Gabriel Ljung sakupplyser om det var E-sport och inte Arme.

Lech fr̊agar den nominerade kassören vad hennes favo funktion i excell är

Elin svara summa funktionen.

Wilbur fr̊agar hur ofta arme hade tänkt att städa

De nominerade vill hyra in n̊agon som kan städa.

Lillebror fr̊agar om Daniel serrander kan släppa steckbordet.

Beslut

Beslut:

Att välja edvin Axelsson till ordf över vakant

Beslut:

Att välja rasmus cervin till vice

Beslut:

Att välja resten och deras poster i arme för verk̊ar 2024.

p) Trädg̊ardsmästeriet

Trädg̊ardsmästarinna Ivan Gunnarsson

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor



Elektroteknologsektionen

Sidan 38 av 41
Protokoll
Sektionsmöte nr 3
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Trädg̊ardsmästarinnans Lydige Dräng Nils Kuhna

De nominerade presenterar sig själva

Fr̊agor

Fanny fr̊agar om de nominerade kommer starta en tik tok

Ivan säger ja

Axel fr̊agar om det kommer bli elektroodlad bäsk p̊a sekt ohm

Ivan svarar att ja det sker nog n̊agon g̊ang

Amanda fr̊agar om han kommer prioritera tgm före e-sport.

Svante Lysmark fr̊agar den mer rödh̊ariga vad som är skillnad mella solros och maskros

Ivan vet inte

Masken fr̊agar när malörten odlas

Ivan svarar n̊agon g̊ang i augsuti.

Selma fr̊agar om de har mycket blommor hemma

Ivan har 4a

Hugo Sahlin fr̊agar ivan hur nils kommer lyda honom

Ivan säger att det inte blir n̊agra problem

Erik Bolminger fr̊agar vad Nils nummer p̊a magen betyder.

Nils vill inte svara.

Nathalie fr̊agar vad ni ska göra om en patet, förstör era växter.

Nils kommer lära sig av trädg̊ardsmästarinnan

William Haag fr̊agar om TGM planerar sommaravslutningar.

Ivan har inte tänkt den tanken men det blir antagligen inte av.

Beslut:

Att välja dessa i klump

Beslut:

Att välha ivan och nils till .... och ..

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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q) WEBmästeriet

Webmästare Hugo Sahlin

Websnickare Victor Rasmusson

Websnickare Axel Åhman

Beslut:

Att välja en ny sekreterare

Gurgi nominerar Ebba Fredlund Beslut:

Att välja in Ebba Fredlund

Figaro: fr̊agar om det finns n̊agra fr̊agor

Fr̊agor

Alla presenterar sig.

Bravo: Ska vara E6 patet vad prioriterar du? Victor: Web

Gabbe: ställ er i ordning

Fanny: Svara p̊a följande, vilken gata bodde ni p̊a, husdjur,

Hugo: vill inte svara. Victor och Axel h̊aller med.

Adam: Vad har ni för bakgrund av hemsidor och programering? Hugo: läst mycket
programmering, aktiv i annan förening där han har hand om hemsida (wordpress).

Victor: Ansvarig utgivare av hemsida

Axel: Gymnasiet och sidojobb där han har en hemsida.

Olivia: Förbättringspotentialer?

Hugo: EKAK fall ur deras händer, men 3/9 blir denna domänen ledig. Uppdatera e0K,
fr̊an html bra med wordpress.

Cleo: Yrkande p̊a streck i fr̊agor.

Beslut:

Att dra streck i fr̊agor

Gurgi: Vice ordförande och varför är det du?

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Victor: vi har ingen och nej jag är inte.

Axel: Minecraftserver?

Hugo: L̊ater kul, men ingen budget.

Daniel: Förbättra kvittona i kajsabaren?

Axel: Bättre system för produkter och nummer p̊a fr̊agorna

Masken: tjena, många med i web, bättre med diktatur. Hur ska du Hugo vara en bra
ordförande?

Hugo: Digitalt v̊ald.

Staro: Kontig fr̊aga

Victor: Det andra.

Beslut:

Att välja i klump

Beslut:

Att välja in dem.

Figaro: finns övriga fr̊agor?

Cleo säger att det g̊ar bra för ballongfonden 3282762 öre.

Figaro: fler övriga fr̊agor? Nej, vidare till Lottoraden.

LBG presenterar hur mycket sekt. ordf känat: 38kr.

Saga säger att det är fel.

Fifi: Vi börjar med grön rad (1). Nummer 82.

Dumdum: Theo vann flygplanskudde och toast

Dumdum: Lotto 2, gul lapp nummer 86.

Agnes vann oscilloskop.

Saga säger att hon vunnit 988 kr.

LBG visar årets film.

Beslut:

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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Att besluta om att sektionsordförande f̊ar fortsätta spela p̊a lotto.

Figaro förklarar mötet avslutat 22:12.

§11 Övriga fr̊agor

§12 Lottoraden LBG

§13 Mötets avslutande

§14 Kallefilm EKAK

Saga Westerkull
Sektionsordförande

Mötessekreterare

Victor Rasmusson

Mötesordförande

David Ernestig

Justerare

Erik Bolminger

Justerare

Sebastian Naylor
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E-styret
22 februari 2024

Proposition 5 - Ändring av Ekonomisk policy, 3.4 Arbets-
mat

Bakgrund

Maximalbeloppet för arbetsmat har inte höjts p̊a flera år. P̊a grund av inflationen och de ökade
matpriserna anser E-styret att det är lämpligt att höja detta belopp. För att beloppet ska
följa den ekonomiska utvecklingen har E-styret tagit fram ett förslag som justeras baserat p̊a
prisbasbeloppet.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-Styret:

Att ändra Aspningspolicyn avsitt 6 Ekonomin under aspningen fr̊an:

Vid arrangemang längre än 5 timmar har sektionsföreningen rätt att köpa in arbetsmat
till ett belopp av maximalt 50 kr per person och arrangemang. Vid sittning eller middag f̊ar
sektionsföreningen köpa in tillräckligt mycket mat för att förse arrangörer med en m̊altid.
Alkoholhaltiga drycker räknas inte som arbetsmat.

till

Vid arrangemang längre än 5 timmar har sektionsföreningen rätt att köpa in arbetsmat
till ett belopp av maximalt 13 promille av prisbasbeloppet per person och arrangemang. Vid
sittning eller middag fÅr sektionsföreningen köpa in tillräckligt mycket mat för att förse
arrangörer med en m̊altid. Alkoholhaltiga drycker räknas inte som arbetsmat.

Ankeborg
den 22 februari 2024

E-Styret genom

Saga Westerkull
Sektionsordförande

Ebba Fredlund
Ekonomiansvarig

1

Figur 1: Caption
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